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فوت آن هوادار روی تیم تاثیر گذاشت؛

نویدکیا: بعد از اخراج تمرکز تیم به هم ریخت

روزی با استقلال دوگانه را می برم

میلیچ: ممکن است مجبور شوم به فیفا شکایت کنم

گزارش 70 صفحه ای عملکرد ورزش ایران در پستو

محرم نویدکیا سرمربی تیم فوتبال سپاهان که 
تیمش پس از بیست هفته سرانجام طعم شکست 
را مقابل حریف همشهری چشید، در نشست خبری 
این مسابقه اینطور حرف هایش را آغاز کرد:  نیمه 
اول فوتبال خیلی خوبی ارائه کردیم. موقعیت های 
از  پنالتی هم  خیلی خوبی هم داشتیم. حتی یک 
خیلی  و  مالکانه  فوتبال  مجموع  در  دادیم.  دست 
خوبی بود، شرایط خوبی داشتیم. در نیمه دوم هم 

همین کار را انجام دادیم.
به گل ذوب آهن که روی  اشاره  با  او سپس 
غفلت بازیکنان سپاهان و در یک ضدحمله به ثمر 
بچه های  بازی  جریان  برخلاف  کرد:  اضافه  رسید، 
ما تمرکزشان را به خاطر یک کرنر از دست دادند 
که به نفع ما بود و داور آن را نگرفت. همان توپ 
آمد و گل خوردیم؛ باز هم از نظر من هیچ مشکلی 
تیم  تیم گل می زند و یک  فوتبال یک  نیست. در 

گل می خورد.
بخش بعدی حرف های محرم نویدکیا در رابطه 
با  که  بود  مسابقه  این  در  تیمش  بدشانسی های  با 
اخراج علی محمدی و مصدومیت اسماعیلی فر همراه 
شد: یک اخراج داشتیم و یکی از بازیکنان مان را از 
دست دادیم. خیلی مهم نیست چون در فوتبال پیش 
می آید اما بعد از اینکه او را از دست دادیم مقداری 
احساسی بازی کردیم و تمرکز لازم در دفاع و هافبک 
را نداشتیم. یکی دو موقعیت خطرناک به ذوب آهن 
خوبی  به  موقعیت شان  از  کردند  سعی  آنها  دادیم. 
استفاده کنند ولی خوشبختانه اتفاق بدتری نیفتاد که 

گل بیشتری بخوریم.
نویدکیا سپس با انتقاد از رفتار علی محمدی 
پس از اخراج حرف هایش را از سر گرفت و گفت: 
باید قبول کنیم فوتبال چنین روزهایی را هم دارد، 
بازیکنانتان  و  نشود  بزنید گل  پنالتی  است  ممکن 
بازیکنان  است.  فوتبال  از  جزئی  این  شوند.  اخراج 
من نباید بعد از اخراج احساساتی بازی کنند. نه این 
را دوست دارم و نه دلم می خواهد این اتفاق بیفتد. 
را  تاکتیکی خودشان  کار  باید  نتیجه ای  هر  سوای 
انجام می دادند. ولی از 25 دقیقه آخر خیلی راضی 
نیستم. با اینکه سعی کردیم یکی دو موقعیت هم به 
وجود بیاوریم به خاطر عدم تمرکزی که تیم ما بعد 

از اخراج داشت از بازیکنانم راضی نیستم ولی بقیه 
موارد خوب بود باید به ذوب آهن تبریک گفت برد 
شیرینی برای آنها بود. بعد از چند سال برد خوبی 

به دست آوردند.
موضوع بعدی ای که محرم نویدکیا در نشست 
خبری به آن اشاره کرد، درگذشت هوادار نوجوان 
از  این مورد گفت:  شب گذشته  بود و در  سپاهان 
می کنم  را  کار  این  هم  باز  و  کردم  خواهش  آنها 
هیچ  و  باختی  و  برد  هیچ  فوتبالی،  هیچ  خدا  به 
جامی ارزش ندارد که یک نفر را از دست بدهیم و 
خانواده اش داغدار شوند به خاطر اینکه می خواهد 
به  کردم  خواهش  آنها  از  کند.  تشویق  و  بیاید 
می آیید  هتل  مقابل  هم  اگر  نیایند  اتوبوس  دنبال 
نیایید  اتوبوس  دنبال  موتور  با  می کنید  تشویق  و 
دچار  نفرشان  یک  که  شدیم  متوجه  بازی  از  قبل 
روی  اتفاقات  همین  کنند  قبول  باید  شده؛  حادثه 
تیم تأثیر می گذارد. بچه ها حس خوبی ندارند وقتی 
می فهمند یک نفر از هواداران دچار مشکل شده و 
جانش را از دست داده است. برادرانه یا هر طور که 
اتوبوس  با موتور دنبال  از من قبول می کنند لطفا 

نیایند. از آنها خواهش می کنم.
احساسی  دلیل  درباره  نویدکیا  محرم  از 
به  واکنش  در  او  و  پرسیدند  بازیکنانش  شدن 

به  آن  از  مقداری  داد:   توضیح  اینطور  سوال  این 
فرهنگ فوتبالی ما برمی گردد که از بچگی یادمان 
شاید  نسبت  همان  به  نگرفته ایم.  یاد  یا  نداده اند 
آموزش هایمان خیلی خوب نبوده. می بینیم مربیان 
گل  به  زودتر  اینکه  برای  خط  کنار  من  امثال  و 
عجولانه  تصمیمات  و  می شویم  احساساتی  برسیم 
است.  فرهنگی  مسأله  این  از  مقداری  می گیریم. 
بر  را  تیم  این  وقتی من مسؤولیت  از  مقداری هم 
عهده گرفتم تا به حال این اتفاق نیفتاده بود زمانی 
که یک بر صفر عقب هستیم ده نفره بشویم. باید در 
این مورد خیلی بیشتر با بچه ها حرف بزنم. ما در هر 
صورت و با هر نتیجه ای نیازی به بازیکن احساسی 
از  زدن  برای گل  عجله  خاطر  به  را  چیز  همه  که 
نظم  نباید  ببازد،  اصلا  تیم  نداریم.  بدهد،  دست 
فوتبالی را از دست بدهیم. این اتفاقات در فوتبال ما 
وجود دارد من تلاش می کنم تا آنجا که بتوانم این 

اتفاقات را کمتر و کمتر کنم.
اخراج  اینکه  مورد  در  سپاهان  سرمربی 
همان  به  اخراج  این  آیا  و  نبود  فنی  علی محمدی 
25 دقیقه احساسی مربوط می شود، ضمن حمایت 
از این بازیکن گفت: اگر بازیکن دیگری به جز جلال 
علی محمدی اخراج می شد، همین حس را داشتم. 
خودش  با  باید  حال  این  با  بود  اتفاق  من  نظر  به 

صحبت کنم. او در حالتی بود که می خواست زودتر 
به بازی برگردد و دستش به صورت بازیکن حریف 
خورد. نمی دانم این کار اخراج داشت، عمدی بود یا 
نبود؟ من مطمئنم جلال از قصد این کار را نکرده 
نمی دانم اخراج درست بوده یا نه. موضوع این است 
که در فوتبال ما سؤالاتی که خبرنگاران از مربیان 
مربیان  که  زمانی  هم  آن  می پرسند  بازی  از  بعد 
کنند  توجیه  را  کار خودشان  می خواهند  باخته اند 
و گردن بازیکن بیندازند. در فوتبال راحت ترین کار 
این است که یک نفر را اخراج کنید یا یک نفر را 
یک  برای  این  کنید.  انتقاد  او  از  یا  کنید  جریمه 
سرمربی معمولی ترین کار است، من دلم نمی خواهد 
در  می خواهم  کنم.  صحبت  مسائل  این  مورد  در 
مورد  در  باید  من  کنم.  فنی صحبت  مسائل  مورد 
بازیکنانم صحبت کنم و ببینیم چه  با  این مسائل 
نداشته  قصدی  واقعا  او  شاید  است.  افتاده  اتفاقی 
اینکه اخراج شده  اما  از فوتبال است  این جزئی  و 
توجیه  را  آن  نمی خواهم  و  نبود  خوبی  کار  خیلی 

کنم. به هر حال به تیم مقداری آسیب رساند.
موضوع بعدی مورد بحث، عدم تمرکز برخی 
را  موضوع  این  نویدکیا  ولی  بود  سپاهان  بازیکنان 
رد کرد و در پاسخ به آن عنوان کرد: من خیلی به 
بازی  بد  ابتدا  از  تیم  اگر  ندارم  اعتقاد  این موضوع 
می کرد می توانستم این را قبول کنم ولی چون نیمه 
می شد  گل  پنالتی  اگر  داشتیم  خوبی  خیلی  اول 
روند بازی طور دیگری بود و من باید طور دیگری 
صحبت می کردم خیلی نمی توانم در این مورد بحث 
داشت  خیلی خوبی  شرایط  تیمم  واقعا  کنم چون 
اما بعد از اخراج تمرکزمان به هم ریخت و شرایط 

ایده ال را نداشتیم.
وی در مورد اینکه روی گل خورده دفاع راست 
در  و همچنین  بودند  مانده  جا  تا حدودی  و چپ 
خاطر  به  اسماعیلی فر  تعویض  آیا  اینکه  خصوص 
من  و  شد  مصدوم  او  گفت:  نه،  یا  بود  مصدومیت 
تعویضش کردم. اینکه می گویید جا ماندند خودتان 
می گویید و طبیعی بود دانیال روی فردی که قصد 
حد  از  بیش  هم  امید  نیاورد.  فشار  داشت  ارسال 
جمع شده بود و نقطه کورش را از دست داد و از 

همان نقطه ضربه خوردیم.

و  کروات  بازیکن  میلیچ  هروویه 
برنامه  تصویری  مهمان  استقلال  سابق 
ابتدای  در  او  بود.  فوتبال  های  شب 
صحبت هایش درخصوص مشکلاتی که 
زمانی  گفت:  داشت،  سابق  کادرفنی  با 
که آقای فکری آنجا بودند، مشکلاتی با 
مربی و مدیریت داشتیم که من باشگاه 
را ترک کردم اما زمانی که آقای مجیدی 
من  و  گرفتند  تماس  من  با  برگشتند، 

جواب مثبت به ایشان دادم و برگشتم.
مشکلات  این  ریشه  درباره  وی 
گفت: راجع به کادرفنی، بحث فنی بود 
و من درخواست هایی از آنها داشتم تا 
ثمر  مثمر  تیم  برای  تاکتیکی  لحاظ  از 
باشم ولی به توافق نرسیدیم. مشکل من 
با مدیریت، وعده وعیدهایشان بود. من 
مورد  در  چه  شنیدم  قول  فقط  آنها  از 
پرداختی ها و چه مسائل دیگر که هیچ 
وقت هیچ کدام از آنها تحقق پیدا نکرد.

که  مورد  این  درخصوص  میلیچ 
خواسته او حضور در ترکیب اصلی بوده 
است یا نه، گفت: قطعا این مسئله نبوده 
از طرف کادرفنی پالس خوب  است. ما 
و مثبتی نمی گرفتیم. نه تنها من بلکه 
شیخ دیاباته نیز اینگونه بود. هر دوی ما 
مثمر  تیم  برای  که  داشتیم  بدی  حس 
ثمر نیستیم. هر چقدر تلاش کردیم تا 
مثبت  پالس  هیچ  کنیم،  کمک  تیم  به 

از  از طرف کادرفنی نگرفتیم.  و توافقی 
نیز بحث های منفی می  و کنار  گوشه 

شنیدیم و همین ما را سرخورده کرد.
های  بازی  آیا  اینکه  مورد  در  وی 
کند  می  دنبال  را  استقلال  فصل  این 
ها  بازی  من  بله  داد:  پاسخ  خیر،  یا 
فصل  مانند  امروز  کنم.  می  دنبال  را 
روی  و  پایانی  دقایق  در  ما  که  گذشته 
می  دریافت  گل  ایستگاهی  ضربات 
فوق  شروع  ولی  خوردیم.  گل  کردیم، 
و 10  بازی  در 4  برد  بود. 3  ای  العاده 
امتیاز. با صدرنشینی وارد تعطیلات فیفا 
دی شدیم. تبریک می گویم و مطمئنم 
و  باشد  موفق  تواند  می  مجیدی  فرهاد 
عملکرد خوبی داشته باشد. من گابریل 
پین را ندیده ام ولی مطمئنم کارشان را 
خوب انجام می دهد. همچنین دستیار 

ایرانی او صالح مصطفوی دستیار خوبی 
کمک  تیم  به  خیلی  تواند  می  و  است 
کند. من بازی با ذوب آهن و تراکتور را 
کامل مشاهده کردم اما بازی با فجر را تا 

دقیقه 60 دیدم.
مورد  در  استقلال  سابق  بازیکن 
این  از  را  پیشنهادی  بسته  یک  اینکه 
بله  داد:  پاسخ  است،  دریافت کرده  تیم 
است  ایران  در  که  نزدیکم  دوست  من 
راجع  و  کرده  مراجعه  باشگاه  به  دوبار 
و  شد  برگزار  جلسه  دو  موضوع  این  به 
به  توافقی  هیچ  ولی  شد  هایی  صحبت 
ای  نامه  و  نشد  انجام  رسمی  صورت 
که  دانم  می  نشد. من  ارسال  من  برای 
تیم مدیریتی جدید خیلی برای باشگاه 
کارهای  تاکنون  و  کشند  می  زحمت 
ولی  اند.  داده  انجام  را  بزرگی  خیلی 

راجع به پرونده من هنوز هیچ اتفاقی رخ 
به  وعیدهایی  وعده  سابق  مثل  و  نداده 
من داده شده است. من منتظرم و نمی 
خواهم هواداران استقلال از من ناراحت 
به من هم حق بدهند مثل  شوند. ولی 
همیشه با آنها صادق باشم و شاید یک 
متأسفانه  و  شود  تمام  من  صبر  جایی 
را به  برخلاف میلم مجبور شوم پرونده 

فیفا ارجاع دهم. 
است  ممکن  اینکه  مورد  در  وی 
این  بله  گفت:  کند،  شکایت  استقلال  از 
مسئله خیلی محتمل است و ممکن است 
تاکنون  دهد.  رخ  اتفاق  این  دیگر  هفته 
جواب آنها به من این بوده که اولویت های 
دیگری دارند و به آن موضوعات رسیدگی 
می کنند. ولی فکر می کنم موضوع من 
بیشتر از 20 دقیقه وقت نبرد تا به توافق 
برسیم. تاکنون نیز من مدتهاست که من 

منتظر آن 20 دقیقه هستم.
توافق  آیا  اینکه  مورد  در  میلیچ 
استقلالی  به  است  حاضر  بگیرد،  شکل 
البته  صد  داد:  پاسخ  بدهد،  تخفیف  ها 
که  ام  کرده  مطرح  را  موضوع  این  من 
با باشگاه کنار می آیم و تخفیف خواهم 
داد که راجع به این مسئله نیز با باشگاه 
این  باشگاه  مشکل  فقط  شد  صحبت 
گویم  می  آنها  به  من  که  زمانی  است 
میزان طلب من را محاسبه کنید، از این 

کار امتناع می کنند.
وی در مورد اینکه چقدر از استقلال 
خواهم  نمی  من  داد:  پاسخ  دارد،  طلب 
اما  کنم  صحبت  ارقام  و  اعداد  به  راجع 
باشگاه به خوبی در مورد جرایم و پاداش 
های  بهانه  به  تاکنون  ولی  داند  می  ها 
مختلف امتناع کرده اند. تا جایی که می 
شد من درک کردم و با باشگاه کنار آمدم. 
من مدام با تیم راه آمدم و نشان می دادند 
که می خواهند با من توافق کنند ولی در 
عمل اتفاقی رخ نمی دهد و شاید من در 
نهایت مجبور شوم به سراغ فیفا بروم و از 

آنجا کمک بخواهم.
پایان  در  استقلال  سابق  مدافع 
نیز گفت: من فقط می خواهم به تمام 
جمله  از  ملی  تیم  و  ایران  در  دوستانم 
کنم.  سلام  اسکوچیچ  دراگان  سرمربی 
امیدوارم همینطور که نتایج فوق العاده 
ای کسب کرده اند، مقابل لبنان و سوریه 
همچنین  باشند.  داشته  خوبی  عملکرد 
بابت  استقلال  هواداران  تک  تک  به 
لطفی که من دارند، سلام می رسانم و 
امیدوارم امسال مقام قهرمانی را کسب 
سابق  بازیکن  فقط  را  خودم  من  کنند. 
را  خودم  همیشه  و  دانم  نمی  استقلال 
هوادار استقلال می دانم و ممکن است 
این  با  و  برگردم  مربی  عنوان  به  روزی 

تیم دوگانه را ببرم.

و خروش  تمام جوش  توکیو  المپیک 2020  بازی های  اتمام  با 
هیاهوی مربوط به این بازی ها که از سه چهار سال پیش آغاز شده بود 
به یکباره فروکش کرد و از این حیث ورزش ایران در سکوتی سنگین 
قرار گرفت؛ سکوتی که همزمانی با روی کارآمدن دولت سیزدهم و 
مشخص شدن متصدی جدید ورزش در کابینه آن مزید بر علت شد 
تا به امروز ادامه داشته باشد در حالی که شکسته شدن لازم و  که 
ضروری به نظر می رسد تا متر و معیارهای تصمیم گیری جدید عیان 

شود.
کاروان ایران در حالی به توکیو اعزام شد که 5 سال متوالی - با 
در نظر گرفتن تعویق یک ساله بازی ها- تمام حرف و حدیث مدیران و 
ورزشکاران، مطالبات شان، اعزام های شان، قهر و آشتی های شان و … 
حول این بازی ها بود و برای حماسه سازی در آن در حالی که طی 1۷ 
روز برگزاری بازی های المپیک بعضاً نتایجی به نام ورزشکاران ایرانی 
انتظارات نبود و نتوانست رضایت لازم  ثبت شد که اصلًا پاسخگوی 

بابت هزینه های مالی و غیرمالی صرف شده را جلب کند.
با همه اینها بعد از پایان رسمی بازی های المپیک، پرونده کاروان 
ایران به معنای واقعی بسته و کنار گذاشته شد و تا به امروز که سه 
ماه از بازی ها گذشته، مشخص نشده که گیرِ کار در برخی تیم ها و 

ورزشکاران و بابت عملکرد ضعیفی که داشتند، کجا بوده است.
گزارش ۷0 صفحه ای که به »پستو« رفته

البته که بررسی عملکرد کاروان ایران در المپیک تا این حد هم 
مورد غفلت نبوده که اصلًا در دستور کار متولیانش قرار نگیرد و به قول 
معروف به امان خدا رها شود کما اینکه این کاروان و تک تک تیم ها و 
ورزشکارانش در رشته های مختلف زیر ذره بین مسئولان مربوطه هم 

قرار گرفته، به طور دقیق آنالیز شده و نمره خود را گرفته اند.
این روند در نشست های مشترک میان نصرالله سجادی سرپرست 
نژاد معاون توسعه  کاروان، پیمان فخری معاون کاروان، مهدی علی 
ورزش قهرمانی و حرفه ای و علی رغبتی مدیر دفتر برنامه ریزی وزارت 
ورزش دنبال شده و به گزارشی ۷0 صفحه ای از عملکرد 66 ورزشکار 

اعزامی منجر شده است.
همچنین »بسیار خوب، خوب، متوسط، ضعیف و خیلی ضعیف« 
هم معیار طبقه بندی این ورزشکاران و تیم ها و رشته های شان بوده 
است. در این ارزیابی ها نظر کارشناسی در مورد عوامل تاثیرگذار در 
عملکرد - به خصوص عملکردهای ضعیف و دور از انتظار- هم لحاظ 

شده و مشخص شده ضعف آمادگی جسمانی دلیل عدم برخی نتیجه 
گیری ها بوده یا ضعف مدیریت یا ضعف مربیگری.

با همه اینها و با وجود گذشت سه ماه از بازی های المپیک هنوز 
این گزارش به مرحله ای نرسیده که ملاک تصمیم گیری های آتی 

قرار بگیرد.
تعارفات زمان کُش و غفلت از یک اولویت

»تهیه گزارش ارزیابی نهایی عملکرد کاروان پس از بازگشت و 
ارائه به رئیس مرکز نظارت بر تیم های ملی جهت پردازش و تکمیل و 
ارائه به هیات اجرایی«؛ این یکی از ماموریت ها وظایف ۸ گانه ای است 
که در اساسنامه کمیته ملی المپیک برای سرپرست کاروان اعزامی به 

رویدادهای مختلف تکلیف شده است.
سرپرست کاروان ایران هم طبق همین اصل ارزیابی لازم را از 
کاروانی که به توکیو برده بود، داشته است اما ادامه کار و تاثیرگذاری 
آن به بن بست خورده است؛ دلیل آن هم سپردن امور باقی مانده به 
»ستاد عالی« است که در عمل وجود ندارد و خیلی ها منتظر آغاز به 

کار دوباره آن هستند.
شکی نیست که کمیته ملی المپیک طی پنج سال گذشته تمام 
امور مربوط به المپیک و تشکیل و آماده سازی کاروان اعزامی به این 
رویداد را در هماهنگی کامل با وزارت ورزش و در قالب ستاد عالی 
بازی های المپیک که به ریاست وزیر ورزش تشکیل می شد، پیش برد 
تعیین  کاروان،  این  به  مربوط  تصمیمات  مهمترین  حتی  که  طوری 
سرپرست آن، مشخص شدن شعار و نام کاروان، پوشش ورزشکارانش 

و … هم در این ستاد و با نظر وزیر ورزش اتخاذ می شد.
المپیک و  نهایی کردن گزارش عملکرد کاروان  به همین دلیل 
اعلام آن به بعد از طرح و بررسی در ستاد عالی موکول شده است این 
در حالی است که در اساسنامه کمیته ملی المپیک »ارائه به هیات 

اجرایی« مورد تاکید قرار گرفته است.
ملی  کمیته  که  مراودات حسنه ای  به  توجه  با  و  اوصاف  این  با 
داشتند،  یکدیگر  با  گذشته  سال های  طی  ورزش  وزارت  و  المپیک 
ایراد و انتقادی به این کار و همراه کردن دوباره ستاد عالی در گزارش 
عملکرد کاروان وارد نیست اگرچه ستادی که تا پیش از این اعضای 
آن مبنای خیلی از تصمیم گیری های المپیکی بودند، در عمل وجود 
خارجی ندارد چرا که وزارت ورزش و چارت مدیریتی آن به واسطه 

جابه جایی دولت دستخوش تغییراتی شده است.

حمید سجادی که امروز متصدی وزارت ورزش است در هیچیک 
از تصمیم گیری ها و رفت و آمدها بابت کاروان المپیک نقشی نداشت 
اما از آنجا که وزیر ورزش یک شخصیت حقوقی و نه حقیقی است، 
می تواند نسبت به عملکرد کاروان ایران و گزارش تهیه شده برای آن 
ورود داشته باشد البته در صورتیکه اقدام لازم برای تشکیل ستاد عالی 
را داشته باشد، اقدامی که خود چند ساعت پس از کسب رای اعتماد از 
مجلس وعده تشکیل آن را به عنوان یک اولویت مطرح کرد اما هنوز 

اقدامی در این زمینه انجام نشده است.
کمتر  زمانی  فاصله  در  ایران  ورزش  که  است  حالی  در  این 
آن  منطق  و  اصول  دارد.  قرار  آسیایی  بازی های  تا  سال  یک  از 
آنکه  به  اعزامی  کاروان  تجربه  و  المپیک  بازی های  از  که  است 
برای  باید  شده  عنوان  صفحه ای   ۷0 گزارش  همان  قالب  در 
اما  کرد  استفاده  آسیایی  بازی های  به  اعزام  کاروان  تشکیل 
کُشی  زمان  جز  نتیجه ای  است،  شدن  طی  حال  در  که  روندی 

ندارد. مهم  این  برای 
فنی  و  کارشناسی  المپیک،  کاروان  عملکرد  آنالیز  اگر  قاعدتاً 
دلیل  که  باشد  کرده  مشخص  دقیق  طور  به  باید  باشد  شده  انجام 
عملکرد بسیارخوب و خوب فلان رشته چه بوده و در فلان رشته هم 
یا خیلی ضعیف منتهی شده است و  چه عواملی به عملکرد ضعیف 
این در حالی  آینده،  رویداد آسیایی سال  برای  همین ها ملاک شود 
است که در همین فاصله زمانی، بدون توجه به این گزارشِ اعلام نشده 
و در برخی رشته ها اتفاقاً در توکیو باعث تاسف شدند، ابقاهایی صورت 

گرفته که فقط باعث نگرانی از آینده می شود.

از دست مهاجمان تیم عصبانی هستم
تارتار: رنگ چشم های پروین در دربی 

عوض می شد
تیم ذوب آهن در هفته چهارم دست به کار 
موفق شد همشهری خود سپاهان  و  زد  بزرگی 
را با یک گل شکست دهد؛ صحبت های مهدی 
تارتار، سرمربی تیم ذوب آهن در نشست خبری 

پس از این بازی را در ادامه می خوانید:
باید عمل جراحی انجام دهم

از  را  تیمم  نشسته  اینکه  خاطر  به  ابتدا 
تلویزیونی  بینندگان  از  کردم  کوچ  زمین  کنار 
عذرخواهی می کنم. حالت خوبی ندارد که مربی 
این گونه تیمش را هدایت کند ولی دیسک کمرم 
انجام دهم.  باید عمل جراحی  عود کرده و فردا 
سپاهان  و  دادند  انجام  خوبی  بازی  تیم  دو  هر 
تیم یک  این  بود.  برتر میدان  تیم  اول  نیمه  در 
پنالتی هم به دست آورد ولی دروازه بان ما را در 

بازی نگه داشت.
اصفهان باید به این دو تیم خوب افتخار 

کند
به  و  داشتیم  تغییرات خوبی  دوم  نیمه  در 
گل رسیدیم. اگر بعد از 10 نفره شدن سپاهان 
گل  توانستیم  می  کردیم  نمی  بازی  احساسی 
های بیشتری بزنیم. اگر در نیمه اول سپاهان به 
گل می رسید، شرایط فرق می کرد و باید واقع 
بازی  در  استقلال،  با  بازی  برخلاف  باشیم.  بین 
امروز حوادث فوتبالی به نفع ما بود و سه امتیاز 
شیرین را کسب کردیم. ذوب آهن بعد از مدت 
ها توانست سپاهان را که تیمی قدرتمند است، 
تیم  این دو  به  باید  شکست دهد. شهر اصفهان 

خوب افتخار کند.
احتمالا فقط سه روز کنار تیم نباشم

از همراهی  اینکه چه مدت  تارتار در مورد 
بود  خواهد  دور  جراحی  عمل  دلیل  به  تیمش 
احتمالا فقط  و  امروز علم پیشرفت کرده  گفت: 
سه روز کنار تیم نباشم. سه روز اول ریکاوری می 
کنم و سپس به تیم اضافه می شوم. ضمن اینکه 

سرپا هستم و بستری نخواهم شد.
از دست مهاجمان تیم عصبانی هستم

تیم ما ایرادهایی هم داشت که دیدیم. در 
طول هفته روی کارهای تاکتیکی سپاهان تمرین 
کرده بودیم و با تعویض هایی که در نیمه دوم 
تر  قوی  حمله  به  دفاع  فاز  در  توانستیم  کردیم 
عمل کرده و ضدحملات سریعی را انجام دهیم. 
موقعیت هایی داشتیم که به دلیل دقت کم در 
ضربات آخر از دست شان دادیم؛ به همین دلیل 
از دست مهاجمان تیم عصبانی هستم و بعضی 
مقابل  بود.  دلیل  این  به  هم  هایمان  تعویض  از 
تیمی مثل سپاهان نباید موقعیت های گل را به 
راحتی از دست بدهیم چون اگر یک گل دریافت 
می کردیم، هر چه زحمت کشیده بودیم از بین 

می رفت.
رنگ چشمان پروین در دربی عوض می شد

با  و  اصفهان  دربی  تفاوت  مورد  در  تارتار 
دربی تهران تاکید کرد: من در دوران بازی ام هم 
تجربه دربی اصفهان را داشتم و زمانی که بازیکن 
سپاهان بودم یک پنالتی از دست دادم و بازی را 
به ذوب آهن باختیم. آن زمان به خاطر شکست 
به ذوب آهن ناراحت بودم و الان به عنوان مربی 
ذوب آهن از برد این تیم خوشحالم چون در هر 
تیمی که هستیم باید به آن تعصب داشته باشیم. 
تهران  دربی  به  نسبت  اصفهان  دربی  حساسیت 
کمتر است و بازیکنان با ریسک بیشتر و شرایط 
بهتری بازی می کنند. در دربی تهران حتی رنگ 
چشم علی پروین پیش از بازی فرق می کرد و 
رنگ چشمش خون می شد! این همه حساسیت 
بالا اشتباه است. دربی اصفهان حساسیت کمتری 
دارد و این باعث می شود کیفیت کار بالا برود و 

تیم ها بهتر بازی کنند.
نباید اشتباهات نیمه اول پنهان بماند

90 درصد تیم ما تغییر کرده و برای هماهنگی 
نیاز به زمان داریم. خدا تا این لحظه خیلی به ما 
عنایت داشته و توانسته ایم این امتیازات را کسب 
کنیم. نباید اشتباهات نیمه اول پنهان بماند، تیم 
باید موشکفانه اشتباهات ما  ما خیلی کار دارد و 
بررسی شود. باید با بازیکنانی که اشتباه کردند از 
نظر فنی برخورد شود و حتی آنها را جریمه کنیم. 
البته پاداش هم به جای خود داریم. باید زوج سازی 
و مثلث سازی را در تیم انجام دهیم تا بازیکنان با 
کارایی بیشتری در کنار هم بازی کنند. از مدیران 
باشگاه و به ویژه بازیکنان که کار اصلی را در زمین 

انجام می دهند تشکر می کنم.
کار سختی پیش رویمان است

شاید از نظر ظاهری جوان باشم ولی 13-
می  مربیگری  برتر  لیگ  در  که  است  سال   14
خوبی  نتایج  که  بود  سال  دو  آهن  ذوب  کنم. 
داشت.  اساسی  تغییرات  به  نیاز  و  بود  نگرفته 
بایستی ذهنیت بازیکنان را تغییر می دادم. کار 
سختی پیش رویمان است و هواداران ذوب آهن 
هواداران  به  هم  را  برد  این  باشند.  صبور  باید 

اصیل این تیم تبریک می گویم.

ساعت پرواز تیم ملی ایران به مقصد 
لبنان مشخص شد

زمان حرکت کاروان تیم ملی فوتبال ایران 
به قصد لبنان مشخص شد. اردوی تیم ملی فوتبال 
ایران شامگاه امروز شنبه با حضور بازیکنان داخلی 
و اعضای کادر فنی برای دیدار با لبنان و سوریه 
آغاز می شود. شاگردان دراگان اسکوچیچ قرار است 
امشب پس از معرفی خود تست کرونا دهند تا در 
صورت منفی شدن راهی کشور لبنان شوند. کاروان 
تیم ملی ایران ساعت 1۸ فردا یکشنبه از طریق 
لژیونرهای  می شود.  لبنان  عازم  مهرآباد  فرودگاه 
دعوت شده به تیم ملی فوتبال نیز مستقیم راهی 
کشور لبنان می شوند تا خود را به اسکوچیچ معرفی 
در  لبنان  میهمان  آبان   20 ایران  ملی  کنند.تیم 
امان  راهی  سپس  تیم  این  است.  صیدا  ورزشگاه 
اردن می شود تا مقابل سوریه بازی کند. در جدول 
رده بندی گروه A مرحله نهایی انتخابی جام جهانی 
امتیاز  با 10  ایران  تیم ملی  قاره آسیا  2022 در 
صدرنشین است. کره جنوبی )۸ امتیاز(، لبنان )5 
امتیاز(، امارات )3 امتیاز(، عراق )3 امتیاز( و سوریه 
را در  تا ششم جدول  رتبه های دوم  امتیاز(  )یک 

اختیار دارند.

صدرنشینیم و این از همه چیز مهم تر است
فریبا: نگران نباشید استقلال با صلابت 

پیش می رود
استقلال در سه بازی ابتدایی لیگ سه برد 
کسب کرد و سه کلین شیت به جا گذاشت اما 
در نهایت در هفته چهارم به نتیجه تساوی دست 
این مورد گفت: فکر می  فریبا در  بهتاش  یافت 
برای  اتفاقی  چنین  گذشته  سال  چند  در  کنم 
دیگر  تیم های  برای  شاید  نیفتاده  استقلال 
است  خودش  جای  سر  چیزی  هر  نیفتاده.  هم 
انجام  را  خودشان  کار  فنی  کادر  و  مدیریت 
بین مدیریت کادرفنی و  تعاملی که  می دهند و 
دارد.  را  تاثیر  بیشترین  آمده  وجود  به  ها  بچه 
سرمربی ما تیم را خودش بسته و نفرات جوان 
مان  باتجربه  بازیکنان  گرفتیم.  خوبی  بسیار 
برگشتند، آقای پین آمده زمین مشخصی داریم 
و همه اینها باعث می شود یک تیم بتواند شرایط 
من خیلی  نظر  به  که  باشد چیزی  داشته  ثابت 
سال های  در  که  است  تیمی  انسجام  است  مهم 
گذشته کمتر داشتیم نگرانی نداریم که بازیکنان 
اندازه کافی  مصدوم یا سه کارته شوند چون به 

بازیکن داریم و کار خوب جلو می رود.
ادامه داد:  با فجرسپاسی  او در مورد دیدار 
من قبل از بازی هم در مورد زمین صحبت کردم 
استقلال  اینکه  به  توجه  با  باشد  خوب  اگر  که 
روی زمین بازی می کند می تواند کیفیت خوبی 
داشته باشد و اگر هم خوب نباشد که اصلا نمی 
توان بازی کرد که اینگونه هم شد. در چند مورد 
توپ از زیر پای بازیکنان ما در رفت و در گلی هم 
که سید چگونه  دیدند  همه  کردیم  دریافت  که 
داشتیم  خیلی  هم  گل  موقعیت  ما  خورد.  گل 
بزند  گل  توانست  می  یامگا  اول  دقیقه   10 در 
و رودی ژستد هم موقعیت داشت. وقتی نتوانی 
کار های تاکتیکی را به خاطر کیفیت زمین انجام 
دهی باید بازی مستقیم انجام داد. در هر صورت 
دو  یکی  حریف  زیرا  نبود  عادلانه  بازی  نتیجه 
زمین   آن  در  موقعیت  پنج  تقریباً  ما  و  موقعیت 
بازی مساوی  خراب داشتیم ولی در هر صورت 

شد و ما در صدر جدول هستیم.
فریبا اضافه کرد: تعویض ها هم به درستی 
می  و  است  زن  سر  ارسلان  چون  شد  انجام 
بازی  ما  کند.  کمک  مستقیم  بازی  به  توانست 
را برده بودیم و این اتفاقات هم در فوتبال پیش 

می آید .
پیشکسوت آبی ها در مورد مسئله تبلیغات 
محیطی و اینکه مصطفی آجرلو به مدیران سایر 
تیم ها پیشنهاد داده بود می تواند کلًا این امر 
را در دست بگیرد ولی با عدم موافقت آنها روبرو 
شده بود نظرش را اینگونه بیان کرد: چون این 
بوده  لیگ  سازمان  اختیار  در  همیشه  موضوع 
باشگاه  اگر کل  ولی  ندارم  آن  به  اشرافی  خیلی 
ها این موضوع را به یک نفر  واگذار کنند به نفع 
آنها است چون سالها است که تبلیغات در اختیار 
سازمان لیگ است و تا آنجا که اطلاع دارم پول 
اتفاق  این  اگر  باشگاه ها نمی دهند  به  آنچنانی 
سنگین  هزینه های  از  گوشه ای  می توانند  بیفتد 

باشگاه ها را بدهند.
کارشناس فوتبال در مورد اضافه شدن یامگا 
و ژستد و مهاجمانی که استقلال از قبل داشت و 
با این تفاسیر می تواند خط حمله ای پر قدرت در 
لیگ داشته باشد، عنوان کرد: در مورد رودی ژستد  
باید زمان بگذرد. من فیلم گل هایش را دیدم. یک 
بازیکن سر زن و تعقیب کننده است و خوب هم 
شوت می زن، در جایگیری نیز موفق است و به هر 
حال در تیم های بزرگ بازی کرده و زمان نیاز دارد 
تا جا بیفتد، یامگا هم از نظر تاکتیکی خوب است 
ولی فرق این دو نفر در این است که یامگا موقعیت 
خلق می کند و گل می زند ولی برای ژستد باید 
موقعیت خلق کنند. ارسلان هم همیشه پای کار 
است، حسین زاده هم که اضافه شده انگار 2 عدد 
شش دارد چون دوندگی اش بالا است. فقط باید 
کمی تجربه کسب کند. اگر یک گل بزند روحیه 
اش خیلی فرق می کند. کلًا تیم خوبی داریم و خط 
دفاع هم بسیار هماهنگ کار میکند. خط هافبک 
وریا  و  دارد  بالایی  دوندگی  رضاوند  داریم،  خوبی 
خیلی خوب است. همه چیز خوب است و ما باید 
حواسمان به تیم باشد. آقای آجورلو هم حواسش 
باشد زیرا اگر حاشیه ها از یک جایی شروع شود 
دیگر تمام نمی شود. انشالله با همین دست فرمان 

جلو برویم می توانیم مدعی باشیم.
فریبا در پایان افزود: در هر حال فکر می کنم 
ما  و  کردند  بازی  استقلال  برای  رقبا  هفته  این 
باختند.  صدرنشین شدیم. سپاهان و پرسپولیس 
این جدول بارها بالا و پایین خواهد شد به خصوص 
اتفاق خواهد  در جدول  تغییرات  نیم فصل خیلی 
افتاد ولی همین که پیش از تعطیلات استقلال در 
صدر جدول است، اتفاق مثبتی محسوب می شود.

فیروز کریمی از هدایت تیم فوتبال 
تراکتور کناره گیری کرد

از  پس  تبریز  تراکتور  فوتبال  تیم  سرمربی 
شکست مقابل پیکان تهران استعفا داد.

فوتبال  تیم  شکست  از  پس  کریمی  فیروز 
از  خود  استعفای  اعلام  با  پیکان  برابر  تراکتور 
جهان  تمام  داشت:  اظهار  داشت  که  مسئولیتی 
هستی بر مبنای تضادها همچون روز و شب، غم 
و شادی و … ساخته شده و یکی از تضادها در 
زندگی ما رفت و آمدها است. وی ادامه داد: روزی 
تصور می کردم با آمدنم به تراکتور خدمت کنم و 
دست اندرکاران  همه ی  کردم.  هم  را  تلاشم  تمام 
باشگاه به خصوص بازیکنان غیور، وفادار، با شرف و 
صادق تراکتور با تمام وجود مرا یاری دادند. کریمی 
توضیح داد: امروز تصور من این هست که می توانم 
با رفتنم به تیم محبوبم خدمت کنم؛ لذا با تمام 
از  و  را می بوسم  وجود دست تک تک طرفداران 
همه ی دست اندرکاران و کسانی که مرا در طول 
حضورم یاری کردند، تشکر می کنم و از حضورشان 
مرخص می شوم. وی خاطرنشان کرد: همه ی آنان 
را در ادامه مسیر به خدا می سپارم. امیدوارم در ادامه 
راه موفق باشند، هر زمانی هر کاری از دست من 
بر آید، به خاطر لطف طرفداران صادق، از تراکتور 
دریغ نمی کنم و با تمامی وجود آماده خدمت به 
آنان هستم. خداحافظ همگی، انشاالله موفق و موید 

باشید.
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